
 

INTERPELLATION  

Till ansvarigt Region råd i Hälso och Sjukvårdsnämnden Tommy Berger 

BRISTER I SAMVERKAN OCH LÅNGA KÖER INOM PSYKRIATRIN - VAD GÖR VI? 

Sjukvårdspartiet har tagit del av att det fortfarande är stora brister inom psykiatrin 
i Region Gävleborg. 

I juni kunde vi höra kritik från IVO inspektionen för vård och omsorg om att vi i 
region Gävleborg hade problem som vi behöver se över. (p4 9 juni)  

Patienternas väntetider och brister inom samverkan då det gäller att ge 
patienterna hjälp med sina problem kan leda till mycket allvarliga konsekvenser 
för den drabbade. Att få vänta och vänta och hamna mellan stolarna kan leda till 
att människor inte orkar längre eller begår allvarliga saker mot sig själv eller andra. 

Sjukvårdspartiet frågar därför ansvarigt regionråd inom Hälso och sjukvården:  

Hur har man löst det problem som finns med bristande samverkan och långa köer 
inom psykiatrin då det gäller både barn, unga och vuxna och finns det tillräckligt 
med personal? 
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